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Abstract (en)
[origin: US2019368136A1] A limiting plate of a road paver is detachably attached to a traverse or to a chassis of the road paver to increase the
basic working width. The limiting plate is arranged with variable spacing to a subgrade. In order to prevent a mix from flowing forwards in a direction
of travel and at the same time improve the efficiency of a screw conveyor, in which a geometrically defined screw trough is formed, a limiting plate
extension is arranged on the limiting plate so that it can be adjusted, particularly in the direction of the subgrade.

Abstract (de)
Ein Kanalblech (6) eines Straßenfertigers (1) ist an diesen zur Erhöhung der Arbeitsgrundbreite an einer Traverse oder am Chassis des
Straßenfertigers lösbar befestigt. Das Kanalblech ist abstandsvariabel zu einem Planum angeordnet. Um Fließen von Mischgut in Fahrtrichtung
nach vorne zu verhindern und gleichzeitig einen Wirkungsgrad des Schneckenförderers zu verbessern, in dem ein geometrisch definierter
Schneckentrog gebildet wird, ist eine Kanalblechextension am Kanalblech insbesondere in Richtung Planum verstellbar angeordnet.
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